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Sevgili Arıcılık Araştırma Dergisi Okurları,

	 Arıcılıkta	 2014	 yılı	 üretim	 sezonunun,	 tüm	 arıcılarımız	
için	 kazançlı,	 bereketli;	 tüketicilerimiz	 için	 ise	 sağlıklı,	
güvenilir	arı	ürünleri	tüketebilecekleri	bir	yıl	olması	dileklerimle	
yazıma	 başlamak	 istiyorum.	 Bu	 yönde	 yaptığımız	 kurumsal	
çalışmalarımızı	 da	 kısaca	 özetlediğim	 yazımda,	 Ülkemizin	
kuruluşunun	100.	yılı	olan	2023	yılında	olması	gereken	arıcılık	
sektörü	 ile	 ilgili	 düşüncelerimi	 2	 madde	 halinde	 belirtmek	
istiyorum.

	 1.	 Arı	 ürünleri	 üretiminin	 çeşitlendirilmesi	 ve	 yeni	
teknolojilerin	kullanımı.

	 2.	 Apimondia	başkanlığı

	 Görev	 sorumluluklarımız	 içinde	 yer	 alan	 Arı	 ürünleri	
üretiminin	 çeşitlendirilmesi	 ve	 yeni	 teknolojilerin	 kullanımı		
maddesini	 en	 iyi	 şekilde	 yerine	 getirmek	 amacıyla	 16	 Ocak	
2009	 tarihinde	 Bilim	 Sanayi	 ve	 Teknoloji	 Bakanlığı	 AB-İPA	
birimine	sunduğumuz	ve	Ordu	Valiliği’mizin	de	büyük	katkıları	ile	
12	Ocak	2011	imzaladığımız	“Arım	Balım	Peteğim”	projemizin	
hafriyat	ve	inşaat	çalışmaları	başlamış	bulunmaktadır.	İnşallah	
önümüzdeki	 yıl	 bu	 zamanlarda	 bina	 ve	 donanımI	 bitmiş,	
alınacak	 yeni	 teknik	 elemanlar	 ile	 araştırmacı	 sayımızı	 da	
arttırmak	suretiyle	sektöre	farklı	bir	heyecan	getirerek,	hizmete	
başlamış	olacağız.	6	ilimizi	kapsayan	projemizde	8	sivil	toplum	
örgütü	yer	almaktadır.

	 Bu	projemiz,	ülkemizin	arıcılık	sektöründeki	en	yüksek	
bütçeli	 Avrupa	 Birliği	 projesi	 olma	 özelliğini	 taşımaktadır.	
Proje	 ile	 KOBİ’lere	 ve	 arıcılarımıza	 eğitimler	 verilecek,	 ortak	
kullanım	 yapacağı	 paketleme	 tesisleri	 inşa	 edilecek,	 6	 ilde	
eğitim	 ve	 danışma	 birimi	 kurulacak,	 laboratuvar	 ve	 yeni	
araştırmacı	 takviyesi	 ile	 Ar-Ge	 çalışmaları	 hız	 kazanacaktır.	
Doğal	arı	ürünleri,	güvenilir	ve	 izlenebilir	özellikte	 tüketicilere	
sunulacak,	Arıcılığı	basit	çiftçi	 ve	kırsal	 faaliyet	 işi	olmaktan	
çıkararak	arı	ürünlerini,	gıda	ve	sağlık	destek	ürünleri	sanayi	
hammaddesi	 olarak	 değerlendirilecek,	 sektörün	 güvenilir	
marka	 ürünleri	 ve	 Ar-Ge	 merkezi	 gerçekleşecektir.	 Dünya	
bal	 üretimde	 ikinci	 sırada	 olan	 Türkiye’nin	 ihraç	 potansiyeli	
olan	 firmaların	 artması	 sağlanıp,	 bölgeye	 ve	 ülkemize	 döviz	
kazandırılmasıyla	 sektörün	 refah	 düzeyinin	 yükselmesine	 ve	
yeni	 istihdamların	 sağlanmasına	 önemli	 katkı	 sağlayacaktır.	
Ayrıca	 “mobil	 arıcılık	 sistemleri”,	 “tam	 otomatik	 bal	 süzme	
sistemleri”	gibi	teknolojilerin	yaygınlaşmasını	sağlayacak	yeni	
mekanizasyon	 projeleri	 ve	 “apiterapi”	 proje	 çalışmaları	 ile	

bu	 projenin	 etki	 değerini	 arttırmayı	 hedefliyoruz.	Arıcılarımızı	
da	 “kümelenme	 projeleri”	 	 benzeri,	 teşvikleri	 yüksek	 üretim	
etkinliği	arttırılmış	örnek	ve	önder	birimler	oluşturacak,	Ar-Ge	
çalışmalarının	merkezinde	aktif	yer	alacak	ve	projenin	sağladığı	
imkanlardan	 en	 üst	 seviyede	 faydalanmasını	 sağlamak	
istiyoruz.	 Bu	 proje	 kurum	 çalışma	 ve	 araştırmalarımızı	
arttıracak,	 araştırmacılarımıza	 da	 geniş	 imkanlar	 ve	 fırsatlar	
sağlayacaktır.

******

	 Apimondia	 başkanlığı	 konusuna	 gelince,	 2023	
yılında	 Apimondia’nın	 başında	 Birlik	 Başkanlarımızdan	
birini	 görmek,	 ülkemiz	 arıcılığının	 hakettiği	 bir	 konum	 olarak	
değerlendiriyorum.	 Arı	 Yetiştiricileri	 Merkez	 Birliği’nin	 nasıl	
bir	 çalışma,	 özgüven	 ve	 sorumlulukla	 hareket	 ederek	 ve	
yaptıkları	 yoğun	 kulis	 faaliyetleri	 neticesinde	 2017	 yılındaki	
45.	 Apimondia	 Kongresinin	 Türkiye’de	 yapılmasını	 sağladığı	
gibi	 bu	 işi	 de	 başaracak	 irade	 bulunmaktadır.	 Birliklerimizin	
bu	hedefe	ulaşması	için	genç	ve	yetenekli	personel	yetiştirme	
konusunda	üzerimize	düşen	her	görevi	büyük	bir	zevk	ve	şevkle	
yerine	getireceğimizi	şimdiden	belirtmek	isterim.

********

	 Son	 olarak,	 bal	 analizinde	 önem	 arz	 eden,	 doğal	 balı	
belirleme	 özelliğine	 sahip	 	 ve	 2005	 yılından	 beri	 gündemde	
olan	 EA-IRMS	 isimli	 cihazı	 Müdürlüğümüze	 kazandırmış	
bulunmaktayız.	 Karadeniz	 Bölgesi’nde	 sadece	 kurumumuzda	
olan	bu	cihaz	ile	balda	C13	ve	C14		analizi	yapılabilmektedir.	
Cihaz	sayesinde	yaklaşık	30	dakika	içerisinde	balın	doğal	mı,	
besleme	destekli	mi	olduğu	anlaşılmaktadır.		

	 Ayrıca	 İl	 Özel	 İdare	 destekli	 aldığımız	 bal	 kavanoz	
paketleme	hattı	da	bu	dönem	içinde	üreticilerimizin	hizmetine	
girmiş	olacaktır.

	 Bu	 ekipmanlar	 ile	 balın	 kovandan	 hasat	 sonrası	
işlemlerine	 kadar	 ki	 olan	 süreçte	 yeni	 araştırma	 imkanları	
sağlamış	olduk.	

	 Son	 olarak;	 Tarım	 ve	 Kırsal	 Kalkınmayı	 Destekleme	
Kurumu	12.	başvuru	çağrı	ilanında	en	çok	arıcılık	projesi	alan	
Ordu	TKDK	yetkililerini	tebrik	ederim.

	 2014	yılı	hasat	döneminin	üreticilerimiz	için	bereketli	bir	
yıl	olması	temennilerimle	saygılarımı	sunarım.


